
PROTOKÓŁ Nr 22/16

z posiedzenia Komisji  ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich
Rady Gminy Mielnik w dniu 09 czerwca 2016r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Lucjan Kożuchowski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RG
3. Pan Tomasz Gorochowicz - Kierownik Referatu Infrastruktury  i  

  Rozwoju w UG Mielnik

Obradom Komisji przewodniczył Pan Piotr Szpakowski – Przewodniczący Komisji.

Porządek posiedzenia:

1. Przedstawienie projektów budowy przedszkola w Mielniku.
2. Zabezpieczenie przeciwpożarowe imprez Gminy Mielnik w okresie wakacyjnym.
3. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pan  Lucjan  Kożuchowski  przedstawił  2  projekty  przedszkoli  budowanych  metodą
tradycyjną:

1) stan  deweloperski  za  kwotę  2,5  mln.zł.  (oprócz  podłóg  i  malowania  ścian),  koszt
projektu ok. 20 tys.zł.

2) stan  deweloperski  za  kwotę  1,8 mln.zł,  przedszkole  o powierzchni  300 m2,  na  50
dzieci.

Pan Andrzej Wierzba stwierdził, że w większości cena projektów przedszkoli wynosi około
20  tys.zł.  Poinformował,  że  znalazł  w  internecie  projekt  przedszkola,  którego  stan
deweloperski wynosi 1,4 mln.zł.
Modułowe przedszkole oglądane w Warszawie było nowe, nie wiadomo jak się zachowa po
10 latach użytkowania.

Pan Wójt przypomniał,  że koszt przedszkola modułowego wraz z wyposażeniem, w tym
również kuchni, wynosi 3 mln.zł. Poinformował, że stan deweloperski stanowi zaledwie 1/3
kosztów budowy przedszkola.

Pan Tomasz Gorochowicz stwierdził, że nie trzeba wchodzić w kompetencje projektantów
tylko skupić się na rzeczach podstawowych:

– czy budować przedszkole
– w jakiej technologii
– jakie zastosować wyposażenie – bogatsze czy biedniejsze.
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Pan  Lucjan  Kożuchowski zauważył,  że  być  może  niekoniecznie  trzeba  budować
przedszkole,  należy  się  nad  tym  zastanowić.  Może  lepiej  będzie  rozbudować  kuchnię  w
szkole, będzie to znacznie niższy koszt niż budowa przedszkola. Nic nie wskazuje na to, że
wzrośnie  nam ilość  dzieci,  a  obecne  pomieszczenia  w  szkole  przeznaczone  na  potrzeby
przedszkola są wystarczające.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził,  że  nie  wiadomo  w  jakim  kierunku  pójdzie  reforma  oświaty,  jeśli  zostaną
zlikwidowane gimnazja, to dzieci będzie jeszcze mniej.
Można również zastanowić się nad likwidacją kuchni w szkole i dowożeniem posiłków dla
dzieci.
Pan Wójt przedstawił informację na temat zatrudnienia w szkole, na 1 pracownika szkoły
przypada 4 dzieci. Poinformował, że pomieszczenia w piwnicy są odgrzybione i osuszone.

Pan  Lucjan  Kożuchowski zasugerował,  aby  w  sprawie  tej  wysłuchać  stanowiska  Pani
dyrektor szkoły. Jeśli koszt posiłków z cateringu nie będzie wyższy od ceny przygotowania
posiłku w szkole, należy się zastanowić nad likwidacją kuchni.

Członkowie  Komisji  ustalili,  że  po  zakończeniu  posiedzenia  pojadą  do  szkoły  i  obejrzą
wszystko na miejscu. 
Stanowisko Komisji OSO w sprawie budowy przedszkola zostanie przedstawione radnym na
wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 17 czerwca br.

Do punktu 2,

Pan Piotr Szpakowski przedstawił informację w sprawie zabezpieczenia przeciwpożarowego
imprez Gminy Mielnik w okresie wakacyjnym.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 3.

W sprawach różnych nie zabierano głosu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska 

      Przewodniczący Komisji

                                                                                                 Piotr Franciszek Szpakowski
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